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In het Beleidsplan Sociaal Domein 2019-2022 staan diverse uitspraken over toegankelijkheid: 

• We kijken nadrukkelijk naar de brede context van de inwoner / de verschillende 

leefgebieden. We kijken breder naar bijvoorbeeld de openbare ruimte en gebouwen. 
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• De gemeente kan invloed uitoefenen met betrekking tot het wegnemen van sociale en 

fysieke drempels, denk aan mobiliteit, de gemeentelijke infrastructuur. Integraal kijken 

naar openbare ruimte. (pag.17) 

 

De gemeenteraad en gemeentelijke organisatie hebben al geruime tijd aandacht voor de 

toegankelijkheid van de openbare ruimte. Tijdens besprekingen van diverse onderwerpen bij de 

commissievergaderingen. Door een aantal partijen zijn schriftelijke vragen gesteld. Er zijn moties 

ingediend en er is, n.a.v. een burgerinitiatief, tijdelijk een werkgroep (GWT) actief geweest. 

Op dit moment is de raad in afwachting van een raadsvoorstel met daarin oa de negen 

aandachtspunten die zijn genoemd in de door CU ingediende motie op 26-4-2018. 

 

Uit de beantwoording van vragen van het CDA  in april 2017 bleek: 

• Wanneer het blijkt dat een bestaande situatie in de openbare ruimte veranderd moet 

worden gaan wij dit zoveel mogelijk met regulier onderhoud uitvoeren. Bij openbare 

gebouwen wordt er getoetst aan de hand van het bouwbesluit. Echter blijkt dit niet 

afdoende te zijn om de toegankelijkheid te waarborgen. Daarom wordt in vervolg bij 

gemeentelijke aanbestedingstrajecten verwezen naar het boek: ‘Handboek voor 

toegankelijkheid’ Daarnaast verwijzen wij in de Leidraad Inrichting Openbare Ruimte (LIOR) 

naar het boek ‘Handboek voor Toegankelijkheid’ en naar het boek ‘Mens en Maat’. Naast 

alleen een verwijzing naar de eerder genoemde boeken komt er ook een apart hoofdstuk in 

de LIOR over toegankelijkheid in de openbare ruimte. 

 

De LIOR is niet benoemd in de motie van april2018 of ter sprake geweest bij de discussie hierover. 

 



 

 

Uit het raadsvoorstel Leidraad Inrichting Openbare Ruimte (LIOR) dat op 5 maart 2015 is 

vastgesteld, blijkt dat deze jaarlijks wordt geactualiseerd. 

 

Uit een informatienota van 11-09-2017 blijkt: 

• Wat gaan wij doen: Meer bewustwording creëren voor de medewerkers van de afdelingen 

die werken in en met de openbare ruimte. 

 

Tijdens diverse besprekingen blijkt dat de gemeente(raad) zich bewust is van incidentele obstakels 

die de toegankelijkheid van de openbare weg hinderen. Zoals: auto’s / fietsen / tijdelijke (reclame) 

borden die geparkeerd staan op een stoep en/of wandelpad. 

 

1.  Wanneer is de LIOR voor het laatst aangepast? 

antwoord   

2. Is er bij de laatste aanpassing de verwijzing naar het boek: ‘Handboek voor 

toegankelijkheid’ en naar het boek ‘Mens en Maat’ opgenomen? 

Antwoord  

3. Is er bij de laatste aanpassing een apart hoofdstuk over toegankelijkheid in de openbare 

ruimte opgenomen? 

Antwoord  

4. Waaruit blijkt dat er inmiddels meer bewustwording is bij de medewerkers van de 

afdelingen die werken in en met de openbare ruimte? 

Antwoord  

5. Is er wel eens overwogen om regelmatig de bewustwording bij inwoners & ondernemers 

te vergroten d.m.v. een voorlichtingscampagne? 

Antwoord  

 

 


